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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

W 2007 r. podczas kampanii wyborczej do Sejmu i Senatu Donald Tusk obiecywa³ w tak zwanych
dziesiêciu zobowi¹zaniach Platformy, ¿e „wybudujemy nowoczesn¹ sieæ autostrad, dróg ekspresowych,
mostów i obwodnic”, a w swoim exposé deklarowa³ wyeliminowanie barier prawnych blokuj¹cych szyb-
ki rozwój infrastruktury.

Jednak, jak siê okazuje, po trzech latach rz¹dów PO–PSL Ministerstwo Infrastruktury oficjalnie og³a-
sza, ¿e obecna ekipa rz¹dowa nie zd¹¿y z budow¹ dróg na Euro 2012. Jak zapowiedzia³ szef resortu Ce-
zary Grabarczyk, na tê miêdzynarodow¹ imprezê powstanie o po³owê mniej dróg, ni¿ planowano.
W œwietle informacji rz¹du ograniczenia budowy dróg spowodowane s¹ przeszkodami zwi¹zanymi z ko-
niecznoœci¹ budowy dróg na obszarze Natura 2000. Tymczasem Donald Tusk obiecywa³, ¿e po objêciu
w³adzy zniesie bariery œrodowiskowe.

W zwi¹zku z tak¹ sytuacj¹ zamiast nowych dróg Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad propo-
nuje, aby w celu usprawnienia ruchu samochodowego w miejscach budów zosta³y wyznaczone objazdy.

Takie doraŸne dzia³ania podobno profesjonalnych kadr w administracji i agencjach z ramienia Plat-
formy Obywatelskiej to ¿art z kierowców. To banalne rozwi¹zanie oœmiesza rz¹dz¹cych i wprost ukazuje
³amanie w³asnych obietnic PO sprzed trzech lat. W praktyce sprowadza siê to do rêcznego sterowania
ruchem, a wyznaczenie objazdu i czêœciowe dopuszczenie jakiegoœ odcinka do ruchu to nic szczególne-
go ani pozytywnego. Rzeczywistoœæ drogowa w wydaniu Platformy Obywatelskiej jest ¿artobliwa i ¿enu-
j¹ca, gdy¿ wiceminister infrastruktury odpowiedzialny za budowê dróg jeŸdzi na rowerze ze Strykowa do
Katowic, bo przegra³ zak³ad z gazet¹. To naprawdê nie jest œmieszne, to jest kpina z u¿ytkowników dróg,
Panie Ministrze.

W zwi¹zku z tym zwracam siê z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Ile dok³adnie mniej ni¿ zaplanowano zostanie zbudowanych dróg i autostrad?
2. Dlaczego GDDKiA jest tak nieudolna w prowadzeniu inwestycji?
3. Gdzie s¹ te profesjonalne kadry w administracji z ramienia PO?
4. Dlaczego premier nie usun¹³ barier œrodowiskowych w budowie dróg, co zapowiada³ w 2007 r.?
5. Ile objazdów i w jakich miejscach planuje wprowadziæ GDDKiA, aby by³o po³¹czenie miêdzy mia-

stami przed Euro 2012?
6. Czy miasta, w których bêd¹ siê odbywa³y mecze w ramach Euro 2012, bêd¹ po³¹czone przyzwoity-

mi drogami?
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